

Date: 7 December 2022

التاريخ: 7 ديسمبر 2022

Subject: Vision Insurance Company SAOG announces entry into a binding merger agreement with Oman Qatar Insurance Company SAOG.

الموضوع: تُعلن شركة الرؤية للتأمين ش.م.ع.ع. عن إبرامها اتفاقية اندماج مُلزمة مع الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع.

Vision Insurance Company SAOG (the **Company**) advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange (**MSX**) and the investors' community that further to its disclosures made on 27 April 2022 and 28 April 2022, the Company would like to announce that it has entered into a merger agreement with Oman Qatar Insurance Company SAOG (**OQIC**) under which the Company and OQIC have agreed to take the necessary steps to implement a merger by incorporation under Article 33(1) and Article 35 of the Commercial Companies Law (Royal Decree No. 18 of 2019) (the **Merger Agreement**) (together, the **Merger**).

تود شركة الرؤية للتأمين ش.م.ع.ع. ("الشركة") إفاضة الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمستثمرين أنه إلحاقاً إلى إفاضاها الصادر بتاريخ 27 أبريل 2022 و 28 أبريل 2022، إبرامها لإتفاقية إندماج مع الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع. ("الشركة العمانية القطرية") التي بموجبها إتفقت الشركة والشركة العمانية القطرية على إتخاذ الخطوات الضرورية لتنفيذ الإندماج عن طريق الضم بموجب المواد 33 (1) و (35) من قانون الشركات التجارية (المرسوم السلطاني رقم 18/2019) ("إتفاقية الإندماج").

Pursuant to the Merger Agreement, the Company and OQIC will merge, and all of the assets and liabilities of the Company will be transferred to OQIC. On completion of the Merger, the Company will de-list from the MSX and cease to exist as a legal entity and its shares will be cancelled.

وفقاً لإتفاقية الإندماج، سوف يتم الإندماج بين الشركة والشركة العمانية القطرية وسيتم تحويل كافة أصول وإلتزامات الشركة إلى الشركة العمانية القطرية. عند إكتمال الإندماج، سوف يتم شطب الشركة من قائمة الشركات المسجلة لدى بوضة مسقط وستنتهي الشخصية القانونية للشركة وتلغى جميع أسهمها.

The shareholders of the Company (**VIS Shareholders**) will be offered a choice of cash consideration, and / or new shares in OQIC in return for their shares in the Company (the number of which will be calculated in accordance with the share swap ratio detailed below) (**OQIC Shares**).

سوف يُعرض على المساهمين في الشركة ("مساهمي الرؤية") خيار المقابل النقدي و/أو خيار الحصول على أسهم جديدة في الشركة العمانية القطرية عوضاً عن أسهمهم في الشركة (وسيتم إحتساب عدد تلك الأسهم وفقاً لمعدل مقايضة الأسهم المُفصل أدناه) ("أسهم الشركة العمانية القطرية").

VIS Shareholders who choose to sell their shares to OQIC for cash consideration only will receive Bz. 120 (One Hundred and Twenty Baizas) for every share held by them in the Company (the **Cash Option**).

إن مساهمي الرؤية الراغبين في بيع أسهمهم للشركة العمانية القطرية مقابل إستلام النقد سوف يحصلون على مبلغ 120 بيضة عمانية (مائة وعشرين بيضة عمانية فقط) عن كل سهم يملكونه في الشركة ("خيار النقد").

VIS Shareholders who choose to swap their shares for OQIC Shares (the **Share Option**), will receive shares in OQIC in the ratio of 0.55 OQIC Shares for every share held by them in the Company. For this purpose, OQIC will issue up to a maximum of 11,000,000 new shares which can be allotted to the VIS Shareholders who opt

وإن مساهمي الرؤية الراغبين في مقايضة أسهمهم بأسهم جديدة في الشركة العمانية القطرية ("خيار مقايضة الأسهم") سوف يستلمون أسهم في الشركة العمانية القطرية بما يعادل نسبة 0.55 من أسهم الشركة العمانية القطرية مقابل كل سهم يملكونه في الشركة. لهذا الغرض،

for the Share Option (the "Maximum Shares Consideration").

In the event that any of the VIS Shareholders who opt for the Share Option cannot be allotted OQIC Shares due to the Maximum Shares Consideration limit being exceeded, then the remaining consideration payable to each VIS Shareholder who opted for the Share Option shall be paid on a pro-rata basis in cash as per the Cash Option formula (i.e., Bz. 120 (One Hundred and Twenty Baizas) for every share held by each VIS Shareholder in the Company).

The Merger is still subject to approval from the relevant regulatory bodies, as well as from the respective shareholders of the two entities. The Company and OQIC will invite each of their shareholders respectively to consider and, if thought fit, approve the Merger at an extraordinary general meeting in due course. If both extraordinary general meetings vote in favour of the Merger, then the resolutions of such meetings will be published and the process will follow in line with the requirements of applicable laws and regulations of the Sultanate of Oman. At completion, the Company will merge into OQIC to become a single entity.

There will be no immediate change for customers of the Company and OQIC as a result of today's announcement. Both the Company and OQIC will remain independent and continue to operate a business as usual service until the Merger has completed.

Further announcements on any material developments will be made as required.

سوف تطرح الشركة العمانية القطرية عدد 11,000,000 سهم جديد كحد أقصى والذي يمكن تخصيصه لمساهمي الرؤية الذين يختارون خيار مقايضة الأسهم ("الحد الأقصى لأسهم المقايضة").

في حالة عدم التمكن من تخصيص أسهم الشركة العمانية القطرية لأي مساهم من مساهمي الرؤية الراغب في مقايضة أسهمه بسبب تجاوز الحد الأقصى لمقايضة الأسهم، عندئذ يُدفع لمساهمي الرؤية الذي إختار خيار مقايضة الأسهم المقابل المتبقي مستحق الدفع ك مبلغ نقدي على أساس النسبة والتناسب وفقاً لمعادلة خيار النقد (أي مبلغ 120 بيضة عمانية (مائة وعشرين بيضة عمانية) لكل سهم يمتلكه مساهم الرؤية في الشركة).

لا تزال عملية الاندماج مشروطة بالموافقات اللازمة من الجهات الرقابية المختصة بالإضافة إلى الموافقات المطلوبة من مساهمي الرؤية والشركة العمانية القطرية. ستقوم الشركة والشركة العمانية القطرية بدعوة مساهميها للدراسة والموافقة على الاندماج من خلال جمعية عامة غير عادية. في حالة تصويت المساهمين في كلا الجمعيتين لصالح الاندماج، عندئذ، سيتم الإفصاح عن القرارات المتخذة في ذلك الشأن وسوف تستمر إجراءات الاندماج وفقاً لمتطلبات القوانين واللوائح الواجبة التطبيق في سلطنة عمان. عند إكمال إجراءات الاندماج سوف تندمج الشركة مع الشركة العمانية القطرية لتصبح الشركة العمانية القطرية هي الكيان الباقي.

كما هو جدير بالذكر بأنه لن يطرأ أي تغيير فوري على عملاء الشركة والشركة العمانية القطرية نتيجة الإفصاح هذا. ستظل الشركتان مستقلتان وسوف تستمران في ممارسة وتشغيل أعمالهما التجارية بصورة إعتيادية إلى حين إكمال عملية الاندماج.

سيتم الإفصاح لاحقاً عن أية تطورات مادية متى ما تطلب الإفصاح عنها.

Issam Ahmad Mouslimani – Chief Executive Officer
عصام أحمد مسلماني – الرئيس التنفيذي